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Obecní úřad

V tomto čísle se dočtete ...

...o postupu fotbalistů do okresního přeboru

...jak soutěží hasiči 

...co dělali školáčci v lese

Vážení občané.

Doba dovolených je v plném proudu. Řada z vás už má 
jasno v tom, kde, jak a s kým stráví jedno z nejpříjemnějších 
období roku. 

Co mě mrzí? Když od některých slýchávám, že se v Po-
čenicích-Tetěticích máme špatně. Že se zde nic neděje, nic se 
zde nestaví a jde to tu „od desíti k pěti“. 

Jsem ale přesvědčená, že i přes určité problémy se u nás 
máme celkově velice dobře.

Chtěla bych Vás tedy požádat o zanechání „žabomyších“ 
válek, které ničemu dobrému neprospívají, nýbrž naopak 
narušují naše sousedské vztahy. Přála bych si, abychom byli 
navzájem ohleduplní a vyšli obci vstříc při realizaci potřebných 
projektů, i když nám osobně to nemusí na první pohled přinášet 
prospěch. Jsem přesvědčena, že to vedení naší obce myslí 
dobře a že rádi přivítáme názory a nápady od kohokoliv z vás. 
Jen toto je podle mě cesta, jak můžeme naši obec pozvednout 
zase o kousek dál. Pamatujme si, že domov netvoří jen náš 
krásný dům, ale jsou to především lidé a sousedé, s nimiž 
sdílíme svůj život.

Přeji vám klidný průběh letních dnů bez mimořádných udá-
lostí, a pokud už se náhodou mimořádné události vyskytnou, 
ať jsou to jen ty nejlepší zážitky z vaší dovolené!

Pavlína Procházková
starostka obce
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    Usnesení č. 2/2015
ze zasedání obecního zastupitelstva obce Počenice-Tetětice 

ze dne 21. 04. 2015

 Usnesení č. 3/2015
 ze zasedání obecního zastupitelstva obce Počenice-Tetětice 

ze dne 23. 06. 2015

1. Obecní zastupitelstvo schvaluje:
a)  účetní závěrku Základní školy a Mateřské školy Počenice-

-Tetětice, příspěvkové organizace za rok 2014

b) hospodářský výsledek ZŠ a MŠ Počenice -Tetětice za rok 
2014 ve výši 162 042,11 Kč, z toho převedení 50 000,- Kč do 
fondu odměn a 112 042,11 Kč do rezervního fondu organizace.

c) Smlouvu na změnu č. 1 Územního plánu obce Počenice 
-Tetětice uzavřenou mezi KNESL+ KYNČL s.r.o. a obcí 
Počenice-Tetětice v předkládaném znění 

d) zrušení z  usnesení č. 1/2015 ze zasedání konaného dne 11. 
2. 2015 bod č. 1 písmeno e) 

e) Smlouvu č. 1030016829/002 o smlouvě budoucí o zřízení 
věcného břemene uzavřenou mezi obcí Počenice -Tetětice 
a E. ON Česká republika, s.r.o. v předkládaném znění

f) Nájemní smlouvu – nájem částí nemovitých věcí č. 05/03/15 
uzavřenou mezi obcí Počenice -Tetětice a Ředitelstvím silnic 
Zlínského kraje, příspěvkové organizace v předkládaném znění

g) Příkazní smlouvu uzavřenou mezi obcí Počenice -Tetětice  
a firmou TIZZI spol. s r.o. v předkládaném znění 

h) vyřazení majetku v MŠ Tetětice

ch) prodej pozemků panu Vladimíru Zbořilovi parc.č. 288/5 
o výměře 13 m2 a parc.č. 289/2 o výměře 18 m² za cenu 
25,- Kč za m2. Veškeré náklady s prodejem spojené hradí 
kupující.

i) prověření žádosti Agrodružstva Morkovice v pořizované 
změně č.1 ÚP Počenice –Tetětice, která spočívá v rozšíření 
stávajícího areálu VKK Počenice, kde se hodlá vybudovat 
halová zástavba    

j) koupi traktoru od Agrodružstva Morkovice

k) koupi nových bočních dveří na smuteční síň v provedení plast

2.  Obecní zastupitelstvo bere na vědomí:
a) výsledek inventarizace majetku za rok  2014          

1. Obecní zastupitelstvo schvaluje:
-  rozpočtové opatření č. 2/2015
-  rozpočtové opatření č. 3/2015
-  celoroční hospodaření obce a závěrečný účet obce za rok 

2014 včetně zprávy auditora o výsledku přezkoumání hos-
podaření obce za rok 2014 bez výhrad

- účetní závěrku obce Počenice-Tetětice za rok 2014

- smlouvu o přeložce zařízení distribuční soustavy č. 13004206 
uzavřenou mezi obcí Počenice-Tetětice a E. ON Česká re-
publika, s.r.o. v předkládaném znění 

-  smlouvu o zřízení věcného břemene č.: OT-014330029069/001 
uzavřenou mezi obcí Počenice-Tetětice a E. ON Česká re-
publika, s.r.o. v předkládaném znění

- dodatek číslo 4 k nájemní smlouvě uzavřenou mezi obcí 
Počenice -Tetětice  a Agrodružstvem Morkovice, družstvem 
v předkládaném znění

- dodatek č. 1 ke smlouvě o návratné finanční výpomoci uza-
vřený mezi obcí Počenice-Tetětice a Místní akční skupinou 
Hříběcí hory, z.s. v předkládaném znění

-  Příkazní smlouvu na akci Generální oprava veřejného osvět-
lení obce Počenice uzavřenou mezi obcí Počenice -Tetětice 
a firmou STILT PROJECTS s.r.o., Přerov v předkládaném 
znění  

-  vypracování projektové dokumentace na Revitalizaci obec-
ních rybníků v obci Počenice -Tetětice a vypracování a podání 
žádosti na SFŽP ČR 

2. Obecní zastupitelstvo neschvaluje 
  poskytnutí příspěvku Sociálním službám města Kroměříže
3. Obecní zastupitelstvo bere na vědomí 
 rozpočtové opatření č. 1 /2015
4. OZ nemá zájem 
 o odkup nemovitosti č. p. 48 v obci Tetětice
5. OZ bude řešit žádost Ing. Barneta přímo na místě 
 za jeho přítomnostiKácení máje
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Mateřská škola Tetětice

Také  letošní školní rok utekl jako voda. I z těch nejmladších 
dětí se pomalu stávají šikovní školáci. Během celého roku jsme 
společně prožili spoustu zajímavých věcí. Na začátku prázdnin 
jsou zapomenuty všechny nezdary a slzičky po maminkách.

Vzpomínáme jen na všechny ty krásné společně strávené 
chvíle, ať je to jenom v našem kolektivu nebo při akcích s rodiči.

Jednou takovou opravdu podařenou akcí byla oslava Dne 
dětí, kterou jsme strávili společně s rodiči a sourozenci v tetě-
tickém lese. Základnou pro hledání pokladu nám byla mysli-
vecká chata, o jejíž zapůjčení a přípravu se postarala rodina 
Stavinohova. Poklad jsme zdárně našli i když ho hlídali zdatní 
loupežníci. Po návratu na chatu nám byly odměnou opečené 
špekáčky, pitíčka a oplatky. 

V pondělí 29. 6. 2015 jsm z Věžek a místostarosty z Počenic, 
s našimi předškoláky. Děti formou „malé maturity“ předvedly 
aspoň část toho, co se ve školce naučily. Zároveň se rodiče měli 
možnost seznámit s tím, co je ještě potřeba docvičit.

Děti obstály a mohly být všechny stužkovány. Obdržely 
spousty dárečků a nechyběl ani přípitek dětským šampaňským 
a bohaté pohoštění. 

Malá maturita je vždycky vyvrcholením naší snahy vybavit 
děti co nejlépe do dalšího života. Od prvních krůčků ve školce 
k tomuto aktu ujdou obrovský kus cesty. 

Na dobu prázdnin a dovolených přejeme všem hodně zdraví, 
pohody a samé šťastné návraty a těšíme se na další spolupráce.

Kolektiv MŠ

Základní škola Počenice

Koukám, jak ten čas letí!

Zase konec školního roku? No, fakt. Kolotoč závěrečných 
písemek, úklid tříd, rozdávání popsaných sešitů, odevzdávání 
učebnic – pravda, mnohé svým salátovým stavem a skvrnami 
od nejrůznějších biologických materiálů připomínají antikvární 
hodně staré kousky, i když v oběhu byly pouze rok a nepřeberné 
množství vzpomínek. Ty vzpomínky a zážitky spolu s fotkami, ty 
jsou na konci roku víc než populární.

Africké tance a písně: Úlet, kdy pod vedením rodilých Afri-
čanů žáci zpívali a učitelky křepčily s vervou, která brala dech 
a další výuka byla mírně problematická.

Koncert skupiny Marbo: Tradiční milé hudební posezení 
v tělocvičně se známými písničkami z pohádek, které v uších 
bzučely ještě dlouho po skončení koncertu.

Draví ptáci: Vtipná a poučná ukázka práce s dravými ptáky 
pro děti i dospělé. A přetrvávající otázka po celou dobu prezen-
tace – vrátí či nevrátí se vypuštěný opeřenec? A pokud se vrátí, 
nebude ve vesnici chybět králík, kuře, kotě…. ?
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Pasování na čtenáře: Velká sláva pro prvňáčky za pří-
tomnosti rodičů na Obecním úřadě Počenice. Slabikář se stal 
minulostí, první nesmělé pokusy o překoktání čehokoliv jsou za-
pomenuty a malým čtenářům se otevírá nádherná země fantazie, 
kouzel, pohádek, naučných příběhů a objevování v knihách, které 
ani v naší moderní době nepozbývají na důležitosti.

Rej čarodějnic a čarodějů: Namaskované děti a zmalované 
učitelky pobíhaly školou. Děti v rámci plnění úkolů, učitelky jako 
dozor. Rychlost obou skupin dosahovala hodnot rychlosti nejmo-
dernějších turbokošťat, občasné srážky zůstaly bez povšimnutí, 
zato náhodní návštěvníci školy nevycházeli z úžasu, kdože jim 
otvírá budovu státní vzdělávací instituce?! 

Divadelní vystoupení: Tradiční ukázka komediantství a 
kreativity herců od 6 do 12 let. Na začátku nácviku se nebaví 
nikdo. Během nácviku se baví jen ten, kdo zná text a těch stále 
postupem času přibývá. Na konci nácviku si to užívají herci a 
učitelky němě zírají na repliky, gesta a glosy, které ve scénáři 
nebyly. Při představení se baví všichni, doufejme, že i veřejnost, 
pro kterou je představení o historii českého národa určeno.

Hasík: Pěškobusem do Morkovic a s výkřikem “Budu požár-
níkem!“ vtrhnout k hasičům. Prolézt hasičské auto, vyzkoušet si 
stříkání z hadice na třešeň, která se pomalu stávala dřevinou vodní 
a učila se plavat, zachránit zraněného / ten o záchranu asi nestál a 
tvrdošíjně brečel/, spořádat svačinu a vydat se na pochod zpět. Ty 
kráso, děcka byla utahaná, jako by šla z Čech až na konec světa.

Cyklonávštěva: Sportovně založená paní učitelka z Morkovic 
vytáhla své žáky na projížďku, v naší škole si zřídila občerstvovací 
stanici a posléze se řítila s dětmi zpět do školy v Morkovicích. O 
zraněných nemáme zprávy, tak snad dojeli dobře.

Ranč Všemina: Celoškolní výlet do indiánského údolí. Nefalšo-
vaný indián, kovbojská dívka s kolty proklatě nízko u pasu, španělský 
přistěhovalec a nádherní koně, to vše navozovalo atmosféru Ame-
riky z dob, kdy indiáni bojovali za svá území. Střelba z luku, jízda 
na koni, ukázka jezdeckého umění se střelbou na cíl, dobrý oběd 
a nákup drobností se obešel bez ztráty skalpů a tří předškoláků, 
které jsme vzali s sebou. Domů jsme se vrátili spokojení a všichni. 

Spaní ve škole: Na večer, kdy se naplánuje spaní ve škole, se 
těší především rodiče. Děti v tahu, konečně klid, nehrozí nebezpečí, 
že se uprostřed noci připlíží do ložnice rodičů postavička se slovy: 
„Mami, já chci spát s tebou!“ Rodiče ovšem netuší, že ve škole 
se zažije vzrůšo, všecko bude hustý a bude to žůžo dobrodrůžo. 
Už počasí bylo famózní – cedilo a lilo a pršelo, špekáčky se tedy 
opékaly na grilu ve školní jídelně. Na programu byla také projekce 
záznamu z veřejného vystoupení a noční prochajda vesnicí, dopro-
vázená štěkotem místních hafanů. Řev našich dětí tudíž nebyl tak 
moc slyšet. Když jsme se z okružní cesty vrátili, děcka zmizela ve 
spacácích, ti mladší usnuli okamžitě, ti starší o něco později a před 
půlnocí chrápání otřásalo celou budovou. Ranní ptáče dál doskáče 
a taky víc sežere, a tak na snídani zmizely namazané chleby bez 
obvyklého: „ To já nechci, dej mi něco jiného, mami!“ Maminka na 
obzoru nebyla, aby přiskotačila s jinou krmí, zblajzla se bez keců i 
svačina, zvládla se celodenní hra a všichni byli náramně spokojení.

A teď jen rozdat vysvědčení a hurá na prázdniny.
p. uč. Hana Mrhálková, ZŠ Počenice
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Šikulky

Poděkování patří...

Když se v září 2014 přihrnula do školy paní Hlaváčová s ná-
vrhem, že by se ve svém volném čase věnovala školním dětem, 
nevěřily jsme vlastním očím i uším. Doposud jsme byly zvyklé 

na názor, že i malotřídní škola musí dětem nabídnout množství 
kroužků a aktivit pod vedením učitelek, i když ty by se musely 
rozčtvrtit, aby všechno obsáhly a odpoledne by muselo mít o 5 
hodin více, aby se to všechno stihlo. Zkrátka, vyrazila nám dech.  
Sama má čtyři děti a teď ještě tahle aktivita? Klobouk dolů!

A její zdůvodnění? „Doma s dětmi neustále něco tvoříme, 
vyrábíme, proč to nenaučit i ostatní?“ 

Jak prosté.  Kroužek Šikulky byl na světě. Jejich výrobky 
byly kouzelné, na ozdobu, pro radost, pro někoho. Že paní 
Hlaváčová nosila z domu potřebný materiál, to jsme, i když 
s výtkami, přijaly.  Když se však několikrát přihrnula se šicím 
strojem a s úsměvem oznámila, že to přece nic není, že ji to 
těší, a že děti rády šijí, vzdaly jsme to a pozorovaly spokojenost 
malých řemeslníků.

Patří jí velký dík a obdiv. Místo kritiky neschopnosti dětí, 
jejich nezručnosti, obula se do toho a dokázala, že každý může 
vytvořit něco hezkého, když má správné vedení.

Moc děkujeme a přejeme si, aby se ozvali i ostatní zruční 
dospěláci.  

Kolektiv ZŠ Počenice

Našim dětem a celému pracovnímu kolektivu patří velký dík 
za vydařený školní rok 2014/2015 plný zajímavých společných 
zážitků a zkušeností. Letos naše řady opustilo šest páťáků a 
věřte, že loučení s nimi nebylo vůbec snadné. Na krásná léta 
prožitá v naší malé škole děti nezapomínají, často se k nám rády 
vrací, třeba jen na krátkou návštěvu. 

Teprve s odstupem času dokáží ocenit naše rady, vytvářet 
si na věc vlastní rozumný názor, pochopit důležitost pevných 
životních pravidel, a to je pro nás, učitele, tou největší odměnou. 
Děkuji rodičům za jejich vstřícnost, porozumění a dobrou spolu-

práci, v neposlední řadě také zřizovateli školy, obci Počenice-
-Tetětice a paní starostce Pavlíně Procházkové, za každoroční 
významnou finanční dotaci. Obec podporuje vzdělávací činnost 
dětí v mnoha směrech, v souvislosti se vzděláváním přispívá 
také velkou měrou k minimalizaci rodičovských nákladů, které 
na jiných školách v současné době stále narůstají. Přeji všem 
krásné bezstarostné prázdniny a příjemně prožitou dovolenou. 
  

 Dagmar Indráková, 
ZŠ a MŠ Počenice-Tetětice
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A o školství něco navíc

V posledních asi dvou letech jsem zaznamenala pro mne 
velmi zajímavý jev. Mezi přáteli i v rodině se množily dotazy na 
výuku v naší škole. Zájem pramenil ze snahy umístit své dítě 
do vzdělávacího zařízení, které by pro něj bylo méně stresující 
než školy velkého formátu, umístit dítě do třídy s malým počtem 
dětí, zaručující individuální přístup, přiměřené tempo i nároky, do 
věkově smíšeného kolektivu, stejně jak tomu je v mateřských 
školách. Dověděla jsem se, že malé školy na okraji větších měst 
mají přetlak žadatelů o umístění, na zápis do 1.ročníku prý čekali 
ve frontě od brzkého rána. Někteří vyřešili situaci zápisem do 
soukromé školy, kde ovšem platí školné od 3000,- Kč výše a 
to včetně července a srpna. Do finančních nákladů musí tato 

rodina započítat i výdaje na stravné a dopravu a samozřejmostí 
je financování všech pracovních sešitů apod.  Přesto nelitují a 
říkají, že je jen škoda, že naše škola není blíž. Z Brna, Olomouce, 
Přerova i Prostějova je to do Počenic opravdu daleko. Oceňují i 
fakt, že samé jedničky v prvním ročníku nejsou samozřejmostí, 
dítě je hodnoceno podle svých schopností a je si vědomo, že 
nic není zadarmo a rodič je informován objektivně s patřičným 
vysvětlením.

Jsem ráda, že těm dětem, které chodí k nám, můžeme 
všechna tato privilegia poskytnout v plné míře, že jsme fajn parta 
a je nám spolu dobře.

Hezké prázdniny přeje Hana Mrhálková

Jednou nohou v Trutnově

SDH Počenice

Druhý květnový víkend se k nám 
do Počenic na hřiště sjeli všichni hasiči 
z morkovického okrsku, aby mezi sebou 

změřili síly v 1. kole soutěže v požárním sportu. Počasí přálo 
pěkným výkonům, kromě menší přeháňky a bouřky bylo celý 
den slunečno. Naše družstva mužů i žen startovala vždy první 
ve své kategorii a oběma se podařilo nasadit laťku tak vysoko, 
že ji nikdo jiný nepřekonal. Díky vítězství tak ženy i muži dostali 
šanci zúčastnit se okresního kola. Po skončení soutěže do-
spělých ještě následovaly útoky těch nejmladších. Naši mladší 
skončili o pár setin na druhém místě a stříbrný stupínek patřil 
i starším žákům.

V neděli 7. června naše cesta vedla na okresní kolo v PS, 
které se letos konalo na atletickém ovále v Hulíně. Od brzkého 
rána a za opravdu letního počasí jsme postupně absolvovali 
štafetu 4x100m, 100m překážek a nakonec požární útok s nástři-
kovými terči. Našim chlapům se dařilo střídavě. Neplatný pokus 
lepší štafety je odsunul na chvost výsledkové listiny, avšak chuť 
si spravili při útoku, kde jim patřilo 2. místo. V celkovém součtu 
pak skončili sedmí. Holky se od začátku držely předních pozic. 
Den začaly 2. místem ve štafetě, pak přidaly dvě 1. místa na 
stovkách a v útoku. Výsledkem bylo celkové vítězství a další 
postup, tentokrát nás čekal kraj.

Krajské kolo se uskutečnilo o dva týdny později. Do Zlína 
jsme odjížděli za svítání s mírnou nervozitou, bez tréninku a s 
cílem vylepšit výsledek z minulého kraje (rok 2013, poslední 7. 
místo). Na Stadionu mládeže nás jako obvykle nejdřív čekala 
štafeta. Holky dokázaly zopakovat výkon z Hulína, který stačil 
nečekaně na 2. místo. Na stovkách se žádné drama nekonalo, 
nikdo výrazně nepřekvapil, ale ani nekazil, a tak součet pokusů 
šesti nejrychlejších dívek nám zajistil 4. místo. Den se přehoupnul 
do své druhé poloviny a nás už čekal „jen“ požární útok a ne-
zvykle dva pokusy. Na start svého pokusu jsme šly z průběžného 
druhého místa. Před námi byly jen účastnice loňského Mistrov-
ství ČR – Komárovice, na které jsme ztrácely na první pohled 
propastné 4 body. Útok klapnul, ale nastříkat se podařilo o něco 
později, než jsme si představovalys. Přesto náš čas dlouho stačil 
na druhé místo. To už se nám v hlavách začaly honit myšlenky 
na dříve nereálné umístění na bedně. K tomu ještě Komárovice 
svůj útok neuvěřitelným způsobem pokazily a my se posunuly 
do průběžného vedení! To nám však dlouho nevydrželo. Vlčnov 

předvedl ve druhém pokuse neuvěřitelně rychlé nástřiky a zlep-
šily se i Slušovice. Před naším druhým pokusem bylo všechno 
zamotané tak, že my, Vlčnov i Komárovice jsme měly shodně po 
9 bodech. To znamenalo, že o vítězství by rozhodovalo pořadí 
na útoku. Byly jsme to ale my, kdo měl v tu chvíli všechno ve 
svých rukou. Stačilo nám nastříkat rychleji než Slušovice. Útok 
byl opět rozběhnutý solidně, i nástřiky se povedly o trochu lépe. 
Když pak komentátor oznámil, že jsme zaběhly čas, který nás 
vyhoupnul zpátky na první místo, propukla mezi námi obrovská 
radost. Vyhráno jsme ale stále neměly. Komárovice šly na start 
mezi posledními, všechny jsme jejich pokus bedlivě sledovaly. 
Voda šla kvůli chybě na nalívání opravdu pozdě, ale čas při ná-
střicích jako by se zastavil. Terče se plnily rychle. Komárovice to 
zvládly a jízdenku na mistrovství do Trutnova si vzít nenechaly. 
Nám se na krku nakonec houpaly stříbrné medaile. A při závě-
rečném nástupu jsme byly vyhlášeny jako největší překvapení 
krajského kola. Jako daň úspěšného tažení postupovými koly 
jsme ovšem musely obětovat tři pohmožděná kolena a jeden 
zlomený malíček. 

Kdo by to onoho rána řekl, že nás od postupu na Mistrovství 
ČR v Trutnově budou dělit jen tři sekundy?
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Se závěrem letošního fotbalového roční-
ku se mužstvu TJ Počenice-Tetětice podařilo 
vyhrát naši skupinu a podruhé v historii z prv-
ního místa postoupit do okresního přeboru. 
Vyšší soutěž jsme hráli i v letech 1969-1974, 
1992-1993 a 2008-2009, pouze při poslední 

účasti však tým postupoval z prvního místa. Letošní sezónu tak 
můžeme považovat za velmi úspěšnou. Celou dobu jsme se 
v tabulce drželi v popředí a na jaře v normální hrací době jsme 
prohráli jediný zápas. Od roku 1960 jsme vyhráli nejvíce zápasů 
a získali nejvíce bodů. Více branek než letos jsme vstřelili pouze 
v sezóně 1977/1978 (84 branek) a 2010/2011 (79 branek). Po-
slední letošní utkání s rezervou Kvasic ale bylo velmi hektické. 
Díky kontumaci dvou zápasů rezervy Zborovic za nastoupení 
hráče bez zaplacených členských příspěvků FAČR jsme se 
dostali do čela tabulky a v závěrečném duelu jsme potřebovali 
získat alespoň bod za remízu. Ten nám zajistil až pět minut 
před koncem po standardní situaci kapitán týmu Kamil Cigánek. 

Medaile starších, ovšem bez postupu

Chropyňská atletická dráha byla 16. května vyhrazena mla-
dým hasičům z celého okresu. Ani my jsme na jarním kole hry 
Plamen s družstvem starších i mladších nemohli chybět. Starší 
drželi po podzimu průběžné vedení a mladší také patřili mezi 
nejlepší. Do Chropyně jsme tedy přijeli s jasným cílem udržet 
se na špici. Bohužel občas jsme se soustředili víc na to, kolikátí 
bychom mohli skončit, než na výkony. Nejdřív nás čekala štafeta 
CTIF. Mladším zde patřilo 5. místo, výkon starších stačil na 2. 
místo. Štafeta 4x60m přinesla mladším i starším 4. místo. Na 
štafetě požárních dvojic mladší skončili třetí a starší čtvrtí. A jako 
obvykle byl celý den zakončen požárním útokem. Výsledkem 

bylo šesté místo mladších a páté místo starších.  V celkovém 
součtu sehrálo rozhodující roli pořadí právě na útoku. Mladší 
skončili smolně těsně pod stupni vítězů, starší se na bednu sice 
dostali a vybojovali bronz, ovšem o vlásek nám unikl postup do 
krajského kola. 

Hned další den, v neděli, jsme se do Chropyně vrátili se 
dvěma dorostenkami a dorostencem. Čekal nás dvojboj a běh 
na 100m s překážkami. Naše nejstarší dorostenka Zuzana Dvo-
řáčková a nejmladší dorostenec Josef Otevřel získali oba bronz. 
Ve střední kategorii skončila Nikola Kačírková na 10. místě.

Snad své výkony do příštího roku zase o něco vylepšíme.

TJ Počenice - Tetětice

TABULKA III. TŘÍDA SK. B, 2014/2015
1. Počenice 26 20 1 2 3 77:41 64
2. Zborovice B 26 19 2 2 3 86:42 63
3. Záhlinice 26 16 2 2 6 87:42 54
4. Zlobice 26 16 2 2 6 67:38 54
5. Lutopecny 26 13 1 3 9 66:71 44
6. Litenčice 26 13 2 0 11 85:63 43
7. Kvasice B 26 13 1 2 10 61:46 42
8. Bezměrov 26 10 4 2 10 57:59 40
9. Pravčice 26 12 1 1 12 62:69 39
10. Šelešovice 26 9 2 1 14 55:57 32
11. Břest 26 7 1 2 16 54:75 25
12. Kyselovice B 26 5 2 0 19 40:84 19
13. Bařice 26 5 1 2 18 34:79 19
14. Dřínov 26 2 0 2 22 38:103 8

SOBOTA 25. července od 13.00 – XXII. ročník Memoriálu 
Jaromíra Pěnčíka v Počenicích. 
Tohoto turnaje se budou účastnit kromě domácího mužstva 
ještě týmy Blesk Havířov s Ivo Králíkem, dále Dřínov a dorost 
Morkovice. Po turnaji bude následovat taneční zábava se sku-
pinou SPAM ROCK.

Na letní přestávku má TJ Počenice – Tetětice v plánu několik akcí: 
PÁTEK 31. července od 20.30 – taneční zábava v Ořechovém 
sadě se skupinou SÁRA.
NEDĚLE 2. srpna – přátelské utkání se Švábenicemi.
NEDĚLE 9. srpna – začátek nového fotbalového ročníku. 
SOBOTA 5. září – hodová taneční zábava na Učitelském domě 
v Tetěticích se skupinou KARAOKE

Florbalisté Kozla Počenice ani přes 
léto nezahálí. S hokejkami byli i v červnu 
a červenci v hale v Morkovicích. Zúčastnili 
se úspěšně letního turnaje v Přerově, kde 
obsadili třetí místo. Ve velkém počtu si pro 
zpestření o víkendech hrají i s jinými holemi - 
každoročně se připravují na letní hokejbalový 

Lumík Cup, který byl však letos zatím odložen. 
Zanedlouho jim také začne neoblíbená část sezóny, a to 

letní příprava. Na konci srpna však Kozlíky čeká první soutěžní 
(pohárový) zápas v Hluku. Opětovně se rozběhne koloběh se-
zóny, kterou áčko stráví v nejvyšší regionální soutěži, béčko o 
soutěž pod nimi. A o další body budou též bojovat dorostenci, 
posíleni o roční zkušenost ve své kategorii. Lze očekávat, že 
se to u nich projeví.

SFK Kozel Počenice 

Účastníci letního turnaje v Přerově
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Foto z akcí

Ze soutěže mladých hasičů

Stavění máje Pálení čarodějnic

O pohár starosty SDH Počenice O pohár starosty SDH Počenice


